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•Υγεία : Οικονομικά κίνητρα σε
γιατρούς και αλλαγή στον τρόπο χρη-

ματοδότησης των νοσοκομείων δρο-
μολογεί ως βασικές παρεμβάσεις το

υπουργείο Υγείας για το ΕΣΥ . Σελ. 6
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Τα μέτρα ενίσχυσης του ΕΣΥ
Οικονομικά κίνητρα σε γιατρούς, αλλαγή στον τρόπο χρηματοδότησης των νοσοκομείων

Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Δωρεάν απογευματινά χειρουρ-
γεία για 37.000 ασθενείς , χρημα-
τοδότηση των νοσοκομείων με
βάση το παραγόμενο έργο τους ,

αλλαγή του μοντέλου εφημέρευ
σης για να μειωθούν οιαναμονές
των ασθενών, αλλά και χορήγη-
ση , από τις αρχές του 2025 , οικο-
νομικού κινήτρου της τάξης των
30.000 ευρώ ετησίως σε νέους
γιατρούς που θα επιλέξουν την
ειδικότητα της γενικής ιατρικής
ή της παθολογίας είναι οι βασικές
παρεμβάσεις που δρομολογείγια
τους επόμενους μήνες το υπουρ-
γείο Υγείας .

Χθες , μία ημέρα μετά τη σύ
σκεψη για την Υγεία υπό τον
πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτά-
κη στο Μέγαρο Μαξίμου , η ηγε-
σία του υπουργείου Υγείας πα-
ρουσίασε τις αλλαγές στις οποίες
προχωρεί για τη βελτίωση των
παρεχομένων υπηρεσιών και της
εμπειρίας του πολίτη από το ΕΣΥ.

Μία από αυτές είναι τα δωρεάν
απογευματινά χειρουργεία για
37.000 ασθενείς που περιμένουν
από τέσσερις μήνες έως και στις
ακραίες περιπτώσεις- δύο χρόνια
για να χειρουργηθούν.

Το υπουργείο τελεί εν αναμο-
νή για την τελική έγκριση από
την Ευρωπαϊκή Επιτροπή για την
ένταξη του σχετικού προγράμ-
ματος στους πόρους του Ταμεί
ου Ανάκαμψης, προκειμένου να
ξεκινήσει άμεσα η εφαρμογή του
σε δημόσια –χωρίς να αποκλείο-

νται και τα ιδιωτικά νοσοκομεία
Ηδη, την περασμένη εβδομάδα
δόθηκε το πράσινο φως από τα
τεχνικά κλιμάκια . «Θα παρακο-
λουθούμε στενά την εφαρμογή
του προγράμματος . Θα πιέσου-
με το σύστημα να έχει συμφέρον
να εκκαθαρίσει τη λίστα από τα
περιστατικά που περιμένουν με-
γαλύτερο διάστημα», σημείωσε
ο υπουργόςΥγείας Αδωνις Γεωρ
γιάδης , διευκρινίζοντας ότι εάν
μία κλινική δεν ακολουθεί αυτό
το μοτίβο , θα διακόπτεται η συμ-
μετοχή της στο πρόγραμμα . Για
πιο γρήγορη εξυπηρέτηση των
περιστατικών υπάρχουν σκέψεις
να δοθούν vouchers για συγκε-
κριμένες επεμβάσεις , όπως π.Χ.

για καταρράκτη.

Επίσης, τον προσεχή μήνα το
υπουργείο Υγείας σχεδιάζει να
έχει έτοιμες και τις προτάσεις του
για την αλλαγή του συστήματος
εφημεριών των νοσοκομείων της
Αττικής ώστε να μειωθεί η ανα-
μονή στα Τμήματα Επειγόντων
Περιστατικών (ΤΕΠ ) , η οποία στα
μεγάλα νοσοκομεία και σε δύσκο-
λες εφημερίες μπορεί να φτάσει
και τις 6-8 ώρες.

Εντός της εβδομάδας αναμέ-
νεται να τεθεί σε διαβούλευση το
σχέδιο νόμου για τον προσωπι-
κό γιατρό και την Πρωτοβάθμια
Φροντίδα Υγείας, το οποίο , όπως

ανέφερε η αναπληρώτρια υπουρ-
γός Ειρήνη Αγαπηδάκη, προβλέ-

60.000
επισκέψεις

στα τακτικά ιατρεία

ΠΗΓΗ : Υπουργείο Υγείας

Λειτουργία και στελέχωση στην Υγεία

Αλλάζει το μοντέλο
των εφημεριών
με στόχο τη μείωση
της αναμονής –
Δωρεάν απογευματινά
χειρουργεία για
37.000 ασθενείς.
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επισκέψεις

στα ΤΕΠ

6.500
νοσηλευόμενοι

ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΩΝ ΕΣΥ
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Ιατρικό

Νοσηλευτικό

Λοιπό
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χειρουργεία

33.737

27.835

24.771

26.825

Αύξηση προϋπολογισμού
για τα νοσοκομεία κατά
481 εκατ. ευρώ σε σχέση
με το 2023.

5.062
προκηρυχθείσες
θέσεις μόνιμων γιατρών
από τον Ιούλιο 2019

έως τον Ιούνιο 2024 .

1.212
θέσεις έμειναν
άγονες .

πει : α ) τη χορήγηση , από την 1η
Ιανουαρίου 2025 , οικονομικού κι-
νήτρου της τάξης των 30.000 ευ
ρώ ετησίως για κάθε νέο γιατρό
που θα επιλέξει ως ειδικότητα τη
γενική ιατρική και την παθολο-
γία , β) την αύξηση του αριθμού
των προσωπικών γιατρών κατά
2.500 και γ) την ίδρυση επτά πα-
νεπιστημιακών Κέντρων Υγείας,

στα οποία θα υπηρετούν καθη-
γητές πανεπιστημίου επείγουσας
ιατρικής , οι οποίοι θα αναλάβουν
και το κομμάτι της τηλεϊατρικής
για τα νησιά.

Παραγόμενο έργο
Οπως ανακοίνωσε ο υφυπουρ-

γός Μάριος Θεμιστοκλέους , από
τις αρχές του 2025 αλλάζειο τρό-
πος χρηματοδότησης των νοσο-
κομείων, τα οποία πλέον θα αμεί
βονται βάσει του παραγόμενου
έργου , δηλαδή των χειρουργείων
που έχουν κάνει, της βαρύτητας
των χειρουργείων, του αριθμού
των νοσηλειών και της διάρκει-
ας αυτών κ.ά. Σήμερα η χρημα-
τοδότησή τους γίνεται με βάση
τι ζητούν τα ίδια . Ηδη τα νοσο-
κομεία έχουν ενταχθεί στο σύ-
στημα κοστολόγησης των υπη-

ρεσιών των νοσοκομείων (DRG's)

παρέχοντας δεδομένα για το έργο
τους και βάσει αυτών θα συντα-
χθεί ο προϋπολογισμός του 2025 .

Αυτός θα περάσει στον ΕΟΠΥΥ,

από τον οποίο θα πληρώνονται
τα νοσοκομεία .

Οπως ανέφεραν χθες στην «Κ»

πηγές του υπουργείου Υγείας ,

υπάρχουν προβλέψεις ώστε να
μη δημιουργηθεί πρόβλημα στη
χρηματοδότηση των νοσοκομεί-
ων στο πλαίσιο της μετάβασης
στο νέο σύστημα . « Θα αλλάξει
το σύστημα όχι για να περασμίνο μαζευτεί”
οικονομικά , αλλά κυρίως για να
βελτιωθεί η ποιότητα των υπηρε-
σιών στον ασθενή» , διευκρίνισε
κατά τη διάρκεια της συνέντευ-
ξης ο κ . Θεμιστοκλέους , σημειώ-
νοντας ότι το υπουργείο πλέον θα
έχει τη δυνατότητα να παρακο-
λουθεί την ποιότητα των υπηρε-
σιών του νοσοκομείου προς τον
πολίτη και να επεμβαίνει όπου
χρειάζεται .

Χθες , επίσης , ο κ . Γεωργιάδης
απάντησε και «σε όσους απαξιώ-
νουν το ΕΣΥ και κατηγορούν τη
σημερινή κυβέρνηση για αδια-
φορία για το δημόσιο σύστημα
Υγείας ή ακόμη και για κρυφό
σχέδιο διάλυσής του» , όπως εί-
πε. «Είναι άδικο για το σύστημα
να απαξιώνεται σε τόσο μεγάλο
βαθμό , όταν έχει να παρουσιά-
σει καθημερινά χιλιάδες επιτυ-
χίες . Είναι και πολύ επικίνδυνο
να εμπεδωθεί στην κοινή γνώμη
η αίσθηση ότι περασμίνο εάν συμβεί κάτι
άσχημο, θα είμαστε μόνοι και
αβοήθητοι” . Το ΕΣΥ δεν αφήνει
κανέναν μόνο και αβοήθητο» , τό-
νισε . «Η κριτική για να έχει αξία

Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ

πρέπει να είναι καλόπιστη και να
εδράζεται επί των πραγματικών
δεδομένων» , πρόσθεσε.

Η τελευταία πενταετία
Από την πλευρά του ο κ . Θε

μιστοκλέους , αφού ανέφερε ότι
σε καθημερινή βάση περισσότε
ροι από 82.000 πολίτες εξυπηρε-
τούνται από το ΕΣΥ, επεσήμανε
πως «ένας οργανισμός ο οποίος
διαχειρίζεται τόσο μεγάλο όγκο
πολιτών σε ένα τόσο ευαίσθητο
θέμα , δεν μπορεί να καταρρέ
ει . Εάν κατέρρεε, θα κατέρρεε η
ελληνική κοινωνία . Χωρίς δόση
υπερβολής» . Στο ίδιο πλαίσιο, ο
κ. Θεμιστοκλέους παρουσίασε τα
πεπραγμένα του ΕΣΥ των τελευ
ταίων πέντε ετών. Οπως είπε, το
προσωπικό αυξήθηκε από 78.272
άτομα το 2019 σε 86.138 σήμερα,

έχουν γίνει προκηρύξεις 12.489
θέσεων μόνιμου προσωπικού ,

ενώ οι καθαρές αποδοχές τωνγια-
τρών αυξήθηκαν κατά 19% (ανά-
λογα με τον βαθμό τους , το τμήμα
και την περιοχή όπου υπηρετούν
η αύξηση φθάνει στο 36%) . Φέ
τος τα τακτικά χειρουργεία που
έχουν γίνει παρουσιάζουν αύξη-
ση κατά 4% και οι νοσηλείες και
τά 7,5% . Η χρηματοδότηση των
νοσοκομείων αυξήθηκε κατά 480
εκατομμύρια ευρώ . Τέλος , σε εξέ
λιξη είναι ένα μεγάλο πρόγραμμα
αναβάθμισης των υποδομών των
μονάδων ΕΣΥ ύψους 1,5 δισ . ευ-
ρώ . Σήμερα ο μέσος όρος «ηλικί-
ας» τωννοσοκομείων είναι τα 45
έτη, το νεότερο νοσοκομείο στην
Αττική είναι 20 ετών και δεν έχει
γίνει καμία σοβαρή ανακαίνιση
σε αυτά από το 2009 έως σήμερα.
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GERMANY

ΣΥΝΑΝΤΗΣΕΙΣ
ΚΑΙ ΣΥΜΦΩΝΙΕΣ

Διεύρυνση
ελληνογερμανικών
επιχειρηματικών
συνεργειών
Ενέργεια , ναυτιλία, τουρισμός και βιομηχανικά
προϊόντα για έξυπνα κτίρια στο επίκεντρο

vidb POK

Σα

ΤΗ ΝΑΥ

ZOIS 2,284

ZOIS

Ενέργεια-ΑΠΕ-Υδρογόνο,

ναυτιλία -λιμάνια , ιαματικός
τουρισμός, βιομηχανικά

προϊόντα για έξυπνα κτίρια,

είναι μερικοί από τους
τομείς στους οποίους η

εν εξελίξει 88η ΔΕΘ, με
τη Γερμανία ως Τιμώμενη

Χώρα, βάζει όχι απλά ένα

λιθαράκι, αλλά ουσιαστικές

βάσεις ανάπτυξης νέων
ελληνογερμανικών

συνεργασιών και

μελλοντικών επενδύσεων.

Της Βάσως Βεγίρη

vvegiri@naftemporiki.gr

Ο ΑΝΤΙΚΑΓΚΕΛΑΡΙΟΣ και ομοσπον-
διακός υπουργός Οικονομικών
Υποθέσεων και Προστασίας του
Κλίματος της Γερμανίας , Ρόμπερτ
Χάμπεκ, συναντήθηκε , στο πλαί-

σιο της ΔΕΘ, τόσο με τονΈλληνα
πρωθυπουργό , Κυριάκο Μητσο-

τάκη , όσο και με μια σειρά από
υπουργούς, όπως ο υπουργός
Εξωτερικών, κ. Γεραπετρίτης και
ο υπουργός Ανάπτυξης , κ. Θεο-

δωρικάκος , με το επίκεντρο των
συζητήσεωννα αφορά σε μεγά-

>1 δισ. ευρώ
ο τζίρος των γερμανικών φαρμακοβιομηχανιών
που δραστηριοποιούνται στην Ελλάδα .

λο βαθμό τη συνεργασία στους
τομείς της ενέργειας , ιδιαίτερα
των ΑΠΕ , και γενικότερα στις
επενδύσεις .

Ιδιαίτερη μνεία πρέπει να γί-
νει στην επίσκεψη του κ . Χάμπεκ
στο Κέντρο Λειτουργίας και Συ-

ντήρησης Βορείου Ελλάδας του
ΔΕΣΦΑ , στη Νέα Μεσημβρία
Θεσσαλονίκης , όπου είχε συ-
ζήτηση μαζί με την υφυπουργό
Ενέργειας , Αλεξάνδρα Σδούκου
και τη CEO του ΔΕΣΦΑ , Μαρία

Ρίτα Γκάλι , με τεχνικούς και φοι-
τητές . Η συζήτηση επικεντρώθη
κε στις δυνατότητες συνεργασί
ας Ελλάδας και Γερμανίας στον
τομέα του υδρογόνου , δίνοντας
έμφαση στον σημαντικό ρόλο
που μπορεί να διαδραματίσει η
Ελλάδα ως μέρος ενός πράσινου
διαδρόμου εξαγωγής υδρογόνου ,

που θα υποστηρίξει ενεργά την
ενεργειακή μετάβαση της Γερ-
μανίας και της Κεντρικής Ευρώ

πης, και ως πύλη για τη διέλευ
ση όγκων από τη Μέση Ανατολή
και τη Βόρεια Αφρική.

Θαλάσσιες μεταφορές
Οι προοπτικές διμερούς συνερ
γασίας στον τομέα της ναυτιλί
ας αποτέλεσαν επίσης βασικό
αντικείμενο διερεύνησης των
επαφών της γερμανικής αντι-
προσωπείας στη ΔΕΘ.

Γερμανική αντιπροσωπεία ,

με συμμετέχοντες τους κ.κ. Όλι-
βερ Λούκσιτς , κοινοβουλευτικό
υφυπουργό στονυπουργό Ψηφι
ακών Υποθέσεων & Μεταφορών
της Γερμανίας , Μόνικα Φρανκ ,

γενική πρόξενο Γερμανίας , Αθα
νάσιο Κελέμη, γενικό διευθυντή
και μέλος Δ.Σ. του Ελληνογερμα-
νικού Εμπορικού και Βιομηχανι-
κού Επιμελητηρίου , στελέχη της
Duisburger Hafen AG (Duisport) ,

καθώς και εκπροσώπους γερμανι
κών εταιρειών, επισκέφθηκε τον
ΟΛΘ και σε συνάντηση εργασίας
με τη διοίκηση της εταιρείας ο
Γερμανός υφυπουργόςτόνισε την
πρόθεσή του να συμβάλει ενερ
γά στην προώθηση των κοινών
δράσεων μεταξύ των δύο χωρών,

στηρίζοντας τη συνεργασία ανά-

μεσα στους ελληνικούς και τους
γερμανικούς λιμένες , και τιςγερ-
μανικές εταιρείες που δραστηρι
οποιούνται σε συναφείς τομείς
με τις θαλάσσιες μεταφορές και
τα logistics .

Η ενίσχυση της ελληνογερ
μανικής συνεργασίας στον το
μέα της ναυτιλίας ήταν επίσης

Πλήθος κόσμου επισκέφτηκε μέχρι σήμερα το περίπτερο της Γερμανίας, ενώ σημαντικές ήταν και οι επιχειρηματικέ

Υψηλές προσδοκίες
ΣΕ ΕΚΔΗΛΩΣΗ του Ελληνογερμανικού Επιμελητη

ρίου στην 88η ΔΕΘ, με θέμα τις προσδοκίες από τις
ελληνογερμανικές οικονομικές σχέσεις , ο γενικός

διευθυντής του ΙΟΒΕ , Νίκος Βέττας, τόνισε πως οι

αναπόσβεστες γερμανικές επενδύσεις στην Ελλάδα

ανέρχονται σε 7,7 δισ . ευρώ, στηρίζοντας την εγχώρια

οικονομία , ενώ η πρόεδρος του ΣΒΕ, Λουκία Σαράντη ,

επισήμανε πως συνάπτονται ολοένα και περισσότερες

συνεργασίες μεταξύ ελληνικών και γερμανικών επιχειρήσεων , με

θετική επίδραση στις οικονομίες των δύο κρατών, που δίνουν με τη
σειρά τους μια δυνατή ώθηση στην εμβάθυνση των διμερών σχέ

σεων και ανοίγουν τον δρόμο για συνέργειες σε νέους τομείς . Ο δε
υφυπουργός Εσωτερικών ( Μακεδονίας-Θράκης) Κώστας Γκιουλέκας

επισήμανε ότι σχεδιάζεται νέος κύκλος δράσεων τόνωσηςτων επενδύ-

σεων στη Βόρεια Ελλάδα .

αντικείμενο εκδήλωσης που δι-

οργάνωσε το Ελληνογερμανικό
Επιμελητήριο , στο πλαίσιο της
88ης ΔΕΘ.

·ΓΥτ*τ*νιβίβ< 

Το Τεχνολογικό Πάρκο 4ης γεν
νιάς ·ΓΥτ*τ*νιβίβ< βρίσκεται επί
του παρόντος στη γραμμή εκ-
κίνησης των κατασκευαστικών

-Η ενίσχυση της ελλη-
νογερμανικής συνερ
γασίας στη ναυτιλία
ήταν αντικείμενο
εκδήλωσης που διορ-
γάνωσε το Ελληνογερ-
μανικό Επιμελητήριο .

εργασιών, με δεδομένη μεγάλη
ισραηλινή -και όχι μόνο- επενδυ‐

τική παρουσία . Σε εκδηλώσεις
που διοργάνωσε η εταιρεία δι-
αχείρισης του Πάρκου με το Iv-
στιτούτο Τεχνολογίας της Καρ
λσρούης (ΚΙΤ) -με το οποίο έχει
υπογραφεί από τον Μάρτιο του
2024 Μνημόνιο Συνεργασίας- και
με το ΕΚΕΤΑ τέθηκαν οι βάσεις
για ελληνογερμανικές συμπρά-
ξεις καινοτομίας με στόχο την
ανάπτυξη βιομηχανικώνπροϊό
ντων στο Thess INTEC , ιδιαίτερα
όσον αφορά τα σύγχρονα , έξυπνα
και βιώσιμα κτίρια.

Ιαματικός τουρισμός
Σε εκδήλωση του Ελληνογερ
μανικού Εμπορικού και Βιομη

χανικού Επιμελητηρίου για τον
κλάδο του ιαματικού τουρισμού
αφενός τονίστηκε από τονγενικό
γραμματέα του Συνδέσμου Δή
μων Ιαματικών Πηγών Ελλάδας
και αντιπρόεδρο του Ευρωπαϊ-
κού Συνδέσμου ΙστορικώνΛου-
τροπόλεων , Μάρκο Δανά , ότι ο

κλάδος θα μπει σενέα εποχή από

το 2026 με την ώθηση επενδύσε
ων άνω των 30 εκατ . ευρώ που
«τρέχουν» πανελλαδικά, αφετέ
ρου ο υπουργόςΥγείας, Άδωνις
Γεωργιάδης , γνωστοποίησε ότι
κατά τις πρόσφατες επαφές του
με τον Γερμανό ομόλογό του ,

συνεργάστηκαν στενά για τον
ιατρικό τουρισμό, και ιδιαίτερα
σε ό ,τι αφορά την υγεία και την
ευεξία δήλωσε «έτοιμος να συ-
νεργαστώ στενότερα μετο Ελλη-

νογερμανικό Επιμελητήριο για
να υλοποιήσουμε νέες κοινές
δράσεις με Γερμανούς επενδυ-
τές και με Γερμανούς ιατρούς ,

στον ιατρικό τουρισμό , όπου η
Ελλάδα μπορεί να έχει πρωτα-
γωνιστικό ρόλο».

Φαρμακοβιομηχανίες
Ο τζίρος τωνγερμανικών φαρμα-
κοβιομηχανιών που δραστηριο-
ποιούνται στην Ελλάδα ξεπερνά
ήδη το 1 δισ . ευρώ με μερίδιο
αγοράς 10% και σύνολο 1.300

και πλέον εργαζομένων, όπως
τονίστηκε σε εκδήλωση στο πε-

ρίπτερο της Γερμανίας για τις
ελληνογερμανικές συνεργασίες
στον τομέα της υγείας , με το κλί-
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υναντήσεις αλλά και εκδηλώσεις που πραγματοποιήθηκαν στους χώρους της Διεθνούς Έκθεσης Θεσσαλονίκης.

μα στηχώρα μαςνα είναι θετικό
για επενδύσεις.

Όπως επισημάνθηκε χαρα-
ΕΒΕΑ: Στο επίκεντρο

κτηριστικά στη χώρα μας είναι η ενίσχυση εξαγωγώνθετικό το κλίμα για επενδύσεις
στην παραγωγή φαρμάκου, και
θώς κυρίως η έκπτωση από το
clawback ώθησε τις εταιρείες
να κατασκευάσουν εργοστάσια .

Ωστόσο , είμαστε πίσω στον το-

μέα των κλινικών μελετών , ενώ
δυσκολίες παρουσιάζονται και
στην πρόσβαση των ασθενών
σε νέες θεραπείες .

Παραγωγική βάση στην Ελ-

λάδα έχουν οι γερμανικοί φαρ-
μακευτικοί όμιλοι Boehringer
Ingelheim Merck, Bayer κ.ά.

Regiocom - Rodewald
Ηγερμανική Regiocom , που συμ-

μετέχει στο γερμανικό περίπτε-
ρο στη ΔΕΘ, δραστηριοποιείται
στην Ελλάδα από το 2022 , έχει
αναπτύξει τρία call centers στην
Αλεξανδρούπολη, τη Θεσσαλονί
κη και τις Σέρρες και δρομολογεί
τη δημιουργία ακόμη ενός , και
πάλι σε πόλη της Βόρειας Ελλά-
δας , προσεχώς .

Στην ανατολική Θεσσαλονί-

κη προτίθεται , από την πλευρά
του , να προβεί σε επένδυση ο

γερμανικόςΌμιλος developers-
real estate Rodewald , που επί-

σης συμμετέχει στο περίπτερο
της Γερμανίας στη ΔΕΘ , για τη
δημιουργία Κέντρου για άτομα
τρίτης ηλικίας .

[SID:21969151]

Η ΕΝΙΣΧΥΣΗ της εξωστρέφειας και
η δικτύωση τωνελληνικών επιχει-

ρήσεων, η καινοτομία και ηγυναι-
κεία επιχειρηματικότητα , καθώς
και η βελτίωση του επιχειρηματι-
κού περιβάλλοντος προς όφελος
των επιχειρήσεων-μελώντου πε-

ριλαμβάνεται στους στόχους της
συμμετοχής του Εμπορικού και
Βιομηχανικού Επιμελητηρίου
Αθηνών (ΕΒΕΑ) στην 88η Διεθνή
Έκθεση Θεσσαλονίκης .

Στο πλαίσιο αυτό , η πρόεδρος
του ΕΒΕΑ, Σοφία Κουνενάκη Εφραί

μογλου , υπέγραψε δύο Μνημόνια
Συνεργασίας , με τηνΕθνική Τρά

πεζα της Ελλάδας (NBG Business

Seeds) και τηνΠρεσβείατου Ηνω
μένου Βασιλείου , της Μεγάλης
Βρετανίας και της Β . Ιρλανδίας
στην Ελλάδα , στο πλαίσιο της δέ-

σμευσης του Επιμελητηρίου να
ενισχύσει το ελληνικό οικοσύστη-

μακαινοτομίας , προωθώντας συ-

νεργασίες σε εθνικό και διεθνές
επίπεδο και φέρνοντας νέα χρη-
ματοδοτικά εργαλεία .

Επίσης πραγματοποιήθηκε
εκδήλωση με θέμα : «ESG 2.0 :

Προκλήσεις και Ευκαιρίες» , που
συνδιοργάνωσαν για δεύτερη
συνεχόμενη χρονιά, το ΕΒΕΑ, το

Ελληνο-Αμερικανικό Επιμελη-
τήριο , η ΕΑΤΕ , το Αριστοτέλειο

Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης , η
NBG-Seeds , η BAYER , η Αλεξάν
δρεια Ζώνη Καινοτομίας . Στην
εκδήλωση, μέσα από τρία πάνελ
συζήτησης αναλύθηκαν οι τρεις
άξονες του ESG : Περιβάλλον, Κοι-
νωνική Ευθύνη και Συμπερίλη-
ψη και Εταιρική Διακυβέρνηση
καιΗθική.

Τη δεύτερη μέρα της Έκθεσης ,

στις 8 Σεπτεμβρίου , το ΕΒΕΑ και
το ΕΒΕ Ουκρανίας , με την υπο-
στήριξη του Enterprise Europe
NetworkHellas (EEN-Hellas 2025),

διοργάνωσανεκδήλωση μεθέμα
«Ελλάδα - Ουκρανία : Επιχειρημα-
τικές Ευκαιρίες» και υπέγραψαν
Μνημόνιο Συνεργασίας.

Τέλος , πραγματοποιήθηκε
to Pitching Session twv startup
εταιρειών που υποστηρίζονται
από τη Θερμοκοιτίδα Νεοφυών
ΕπιχειρήσεωνΑθήνας - ΘΕΑ του
ΕΒΕΑ. Στη συνέχεια , το ΕΒΕΑ και
το Envolve συνδιοργάνωσαν εκ-
δήλωση για την καινοτομία και
τη νεοφυή επιχειρηματικότητα
στον χώρο της υγείας μεθέμα: «Η
επόμενη μέρα στηνΥγεία : Καινο
τομία, Startups και συνεργασίες»,

στηνοποία απηύθυνε χαιρετισμό
η πρόεδρος του ΕΒΕΑ.

[SID: 21968429]

Φ.Ζ.

2
μνημόνια
συνεργασίας

μετην Εθνική

Τράπεζα και
την πρεσβεία
του Ηνωμέ
νου Βασιλείου

υπέγραψε
το ΕΒΕΑ.
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ΑΛΛΑΓΕΣ ΣΤΟ ΕΣΥ

Οικονομικά κίνητρα

γιαγιατρούς

Ενα διαφορετικό ΕΣΥ επιχείρησε να

περιγράψει ... στα λόγια η ηγεσία του υπουργείου

Υγείας κατά τη χθεσινή συνέντευξη Τύπου , επεν-

δύοντας σε μέτρα που σε βάθος χρόνου μπορεί

να αποδώσουν. Με τον τρόπο αυτόν προσπάθησε

να απαντήσει στη σκληρή κριτική που δέχεται η κυ-

βέρνηση περί «αδιαφορίας για το ΕΣΥ» , παραθέ-

τοντας στοιχεία που δείχνουν τα πεπραγμένα των
τελευταίων ετών αλλά και όσα δρομολογούνται .

Εστιάζοντας στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας
ανακοινώθηκε πως τα επόμενα 24ωρα θα τεθεί
σε δημόσια διαβούλευση σχετικό νομοσχέδιο , το
οποίο εντούτοις σημειώνεται πως είχε ήδη προα-

ναγγελθεί από τον περασμένο Μάρτιο και έκτοτε
βρίσκεται σε εκκρεμότητα. Πιο συγκεκριμένα ο

νομοθέτης θα προβλέπει κίνητρο ύψους 30.000

ευρώ για τους νέους γιατρούς που θα επιλέξουν
την ειδικότητα της Παθολογίας ή της Γενικής

Ιατρικής . Επιπλέον, θα προστεθούν πάνω από

2.500 προσωπικοί γιατροί στο σύστημα , ενώ στο

ίδιο νομοσχέδιο εντάσσεται και η ίδρυση των επτά

πανεπιστημιακών Κέντρων Υγείας ανά τη χώρα .

Ιδιαίτερη αναφορά έγινε χθες και στα 37.000 δω

ρεάν απογευματινά χειρουργεία , με τον υπουργό

Υγείας να ανακοινώνει ότι η κυβέρνηση έχει λάβει

το « πράσινο φως» από τα τεχνικά κλιμάκια του Τα-

μείου Ανάκαμψης . Ωστόσο το σχετικό πρόγραμμα

αναμένεται να «ξεκλειδώσει» στα τέλη του χρόνου ,

με τονΑδωνη Γεωργιάδη να διευκρινίζει πως

οι επεμβάσεις θα μπορούν να γίνονται και στον

ιδιωτικό τομέα χωρίς καμία επιβάρυνση για τους
πολίτες . Μάλιστα, άφησε ανοιχτό το ενδεχόμενο
να δίδεται και voucherώστε να χειρουργούνται
όπου οι ίδιοι επιθυμούν . Η ηγεσία στην οδό Αριστο

τέλους εστίασε και στις αναμονές που καταγρά

φονται στις εφημερίες της Αττικής , αλλά και στο

σύστημα DRGs που θα αλλάξει τη χρηματοδότηση

των νοσοκομείων, συνεκτιμώντας κρίσιμα κριτή

ρια όπως η αποδοτικότητα και η ποιότητα .

ΜΑΡΘΑ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ
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